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Jõhvis, 7. märtsil 2024, nr 1-5.10/28 

 

Koosoleku algus kell 17.00 

                   lõpp kell 18.05 

 

 

Koosolekut juhatas spordikomisjoni esimees Timo Muttanen, protokollis vallasekretär Piia Lipp. 

 

Osa võtsid: komisjoni liikmed ja volikogu esimees Vallo Reimaa ning vallavalitsusest vallavanem 

Maris Toomel, abivallavanemad Ingrid Spitz ja Ilmar Aun, finantsjuht Küllike Olup, vallasekretär 

Piia Lipp ning õigusnõunik Silver Peepmaa. Koosolekule kutsutud: Kohtla-Järve linna haridus- ja 

kultuurivaldkonna abilinnapea Deniss Salkauskas, Kohtla-Järve Linnavolikogu aseesimees Sergei 

Lopin ja Kohtla-Järve linna spordi peaspetsialist Mihkel Kurg (registreerimisleht lisatud). 

 

 

Päevakorras: 

1. Jõhvi valla ja Kohtla-Järve linna sporditeemalise koostöö arutelu. 

2. Volikogu 28.03.2024 istungile esitatud ning hariduskomisjonile suunatud järgmiste eelnõude 

läbivaatamine:  

2.1. Jõhvi valla 2024. aasta esimese lisaeelarve vastuvõtmine; 

2.2. Jõhvi Vallavolikogu 18.08.2022 määruse nr 21 „Jõhvi Vallavalitsuse töökord“ muutmine; 

2.3. Volituste andmine (haldusasi 3-21-1462). 

3. Muud küsimused 

 

 

1. Jõhvi valla ja Kohtla-Järve linna sporditeemalise koostöö arutelu. 

Komisjoni esimees Timo Muttanen avas koosoleku ja tegi Kohtla-Järve linna esindajatele ettepaneku 

koostöölepingu sõlmimiseks Kohtla-Järve Linnavalitsusega ning küsis kas koostatud koostöölepingu 

projekti osas on kellegi küsimusi. 

Kohtla-Järve linna haridus- ja kultuurivaldkonna abilinnapea Deniss Salkauskas soovis teada kuidas 

Jõhvi ja Kohtla-Järve vahel on senini spordialane koostöö toimunud. 

Avo Sambla selgitas, et senini on koostöö toiminud vaid garantiikirjade andmise põhimõttel, 

koostöölepingu sõlmiseni ei ole jõutud. 

Toimus arutelu lepingu projekti sisu ja lepingu lisade teemal. 

Vallo Reimaa: koostöölepingu mõte tõusetus olukorrast, kus Kohtla-Järve lapsed käivad treenimas 

Jõhvis ja Jõhvi lapsed Kohtla-Järvel, lepinguga soovime lihtsustada sporditaristute ristkasutust.  

Kohtla-Järve Linnavolikogu aseesimees Sergei Lopin nõustus, et koostöölepingu sõlmimine 

lihtsustaks noorte sportimisvõimaluste alast suhtlemist kahe omavalitsuse vahel. 

Kohtla-Järve linna spordi peaspetsialist Mihkel Kurg tegi ettepaneku, et läbi tuleks rääkida ka 

konkreetsed koostöövormid, st et millist koostööd selle lepingu alusel saaks rakendada. 

Toimus arutelu võimalike koostöövormide (sporditaristute ristkasutus, spordi toetamise kordade 

ühtlustamine, laste ja noorte teise omavalitsuse treeningrühma töös osalemine, Kohtla-Järve linna 

laste ja noorte Jõhvi Spordikoolis käimise võimaldamine (senini on see toiminud tähtajalise 
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garantiikirja alusel, mis ei anna garantiid kooli lõpetamiseks) jm) ning riskide maandamise teemadel. 

Timo Muttanen: tänase arutelu teemaks ongi jõuda äratundmisele, kas tahame teha noorte 

sportimisvõimaluste laiemaks tagamiseks koostööd ja sõlmida sellekohane koostööleping, mis 

projekti kujul on üldsõnaline, seejärel saaks minna detailidesse, st lepingu lisade sõlmimiseks 

läbirääkimistesse. 

Kohtla-Järve linna haridus- ja kultuurivaldkonna abilinnapea Deniss Salkauskas pooldas 

koostöölepingu sõlmimist silmas pidades just noorte huvisid – kui linn ei paku soovitud võimalust 

sportimiseks ja Jõhvi ka ei lubata, jääks noor lihtsalt sihitult aega veetma. 

Kohtla-Järve linna spordi peaspetsialist Mihkel Kurg leidis, et Jõhvi poolt võiks inimesed teemat 

tutvustada ka Kohtla-Järve vastavas komisjonis. 

Arutelu tulemusena otsustati, et Kohtla-Järve linna poolt antakse 8. märtsi 2024 jooksul tagasiside 

millal toimuks kohtumine Kohtla-Järve linna esindajatega koostöölepingu projekti tutvustamiseks. 

 

2. Volikogu 28.03.2024 istungile esitatud ning hariduskomisjonile suunatud järgmiste eelnõude 

läbivaatamine:  

2.1. Jõhvi valla 2024. aasta esimese lisaeelarve vastuvõtmine. 

Ettekandja: finantsjuht Küllike Olup, kes andis ülevaate lisaeelarve vajadusest ning täiendavatest 

laekumistest (tasandus- ja toetusfond) ja nende arvelt tehtavatest kulutustest, samuti 

investeerimistegevuste korrigeerimisest. 

Toimus arutelu. 

Ettepanekuid eelnõu kohta ei tehtud ning spordikomisjoni liikmed kiitsid eelnõu heaks ja nõustusid 

selle esitamisega volikogu 28.03.2024 istungile menetlemiseks. 

2.2. Jõhvi Vallavolikogu 18.08.2022 määruse nr 21 „Jõhvi Vallavalitsuse töökord“ muutmine. 

Ettekandja: vallasekretär Piia Lipp 

Ettepanekuid eelnõu kohta ei tehtud ning spordikomisjoni liikmed kiitsid eelnõu heaks ja nõustusid 

selle esitamisega volikogu 28.03.2024 istungile menetlemiseks. 

2.3. Volituste andmine (haldusasi 3-21-1462). 

Ettekandja: õigusnõunik Silver Peepmaa, kes tutvustas eelnõu ja andis ülevaate haldusasja menetluse 

seisust. 

Toimus vastav arutelu, kus õigusnõunik andis täiendavaid selgitusi ja vastas komisjoni liikmete 

küsimustele. 

Ettepanekuid eelnõu kohta ei tehtud ning spordikomisjoni liikmed kiitsid eelnõu heaks ja nõustusid 

selle esitamisega volikogu 28.03.2024 istungile menetlemiseks. 

 

3. Muud küsimused 

Avo Sambla kutsus kõiki üles esitama kaasava eelarve realiseerimiseks ideid ja ettepanekuid ning 

andis teada, et 8. aprillil toimub üleeestline sinilille jooks, mis seekord toimub Jõhvis. 

 

Koosoleku juhataja Timo Muttanen tänas koosolekul osalejaid. Järgmine spordikomisjoni koosolek 

on planeeritud 11. aprillil, mis võib muutuda. Täpne kuupäev kajastub koosoleku kutses. 

 

 

(allkirjastatud digitaalselt) 

 

Timo Muttanen  

Koosoleku juhataja       

 


